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REFERAT 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Forslag til dagsorden blev godkendt. 
 

2. Valg af referent 
Jesper blev valgt. 

 
3. Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet 30. maj 

Referatet af bestyrelsesmødet den 30. maj blev godkendt med følgende bemærkninger: 
Navne og adresser på medlemmer bør ikke fremgå af referatet og 
overkørselsproblemet bør forklares bedre, så medlemmerne kan forstå problemet. 
 

4. Referater på hjemmesiden - procedure 
For at kunne få lagt referater af bestyrelsesmøder hurtigere op på foreningens 
hjemmeside blev det besluttet, at godkendelse af referater fremover sker på e-mail i 
bestyrelsen. Proceduren bliver følgende: Udkast til referat sendes til kommentering i 
bestyrelsen med en given svarfrist på omkring en uge. Eventuelle kommentarer 
indarbejdes af referenten, som derefter sender det til den hjemmesideansvarlige med 
henblik på både at få det lagt på hjemmesiden og få det sendt til medlemmerne via 
nyhedsmail.  
 

5. Hjemmesiden - nyt fra www-udvalget 
Udvalget havde afholdt sit første møde den 11. september, hvor det blev besluttet at 
starte med at rydde op på hjemmesiden, fx ved at kassere gamle tekster og døde links. 
Der er også behov for at reducere emneoversigten til omkring 5-7 punkter, hvor Veje 
skal være et af emnerne. Vores administrator Øens bør også fremgå af hjemmesiden i 
form af kontaktinfo, og hvad medlemmerne kan henvende sig om, fx indfrielse af 
andel af vejlånet. Billeder og adresser på bestyrelsesmedlemmer vil blive fjernet fra 
hjemmesiden. Kontakt til bestyrelsen sker via den oplyste e-mail adresse på 
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hjemmesiden. Et fast punkt fremover på bestyrelsesmødet vil blive ”Opdatering af 
hjemmesiden”. 
 

6. Trekanten 
Jesper orienterede bestyrelsen om, at piletræet på Trekanten var blevet beskåret af 
CTR. De døde grene var blevet fjernet, men der er også behov for at fjerne grene, som 
rager ud over fortov og vej og er til gene for trafikken. Bestyrelsen vil følge op på 
sagen over for CTR, hvis træet efter løvfald ikke beskæres yderligere. 

 
7. Vejudvalget 

a. Skader på Fuglsang Alle efter container. Formanden havde kontaktet 
rådgiveren for projektet med at skybrudssikre området, og hullet i vejen er nu 
blevet lappet. 

b. Hul i Bækkeskovvej mellem nr. 48 og 50. HOFOR kontaktes af bestyrelsen. 
Hvis det ikke giver resultat, så kontaktes Abcol. 

c. Henvendelse fra beboer på Astrupvej om trafikgener fra vejarbejde. Beboeren 
havde selv kontaktet rådgiver, og problemet var blevet løst. 

d. CTR's arbejde med reparation af fjernvarmeledning – trafikgener. Bestyrelsen 
spørger CTR, hvornår arbejdet forventes afsluttet. 

e. Retningslinjer på www for udformning af for- og bagbræmme. Bestyrelsen 
laver udkast til retningslinjer med henblik på at kunne blive lagt på foreningens 
hjemmeside. 

f. Træer i bagbræmme. Bestyrelsen laver udkast til brev til medlem, som har 
plantet træer uden for hegn og tæt på fortov. 

g. Projektet med grønne veje – tidsplan. Jesper orienterede om tidsplanen, som i 
foråret blev sendt af rådgiveren. Ifølge planen slutter projektet i oktober med 
beplantning af nye områder. Bestyrelsen kontakter rådgiver og beder om en 
rundvisning i området for bestyrelsen, hvor resultatet af projektet præsenteres. 

h. Ladestandere. Bestyrelsen diskuterede ladestandere - information vil blive lagt 
på hjemmesiden. 

 
8. Næste bestyrelsesmøde 

Fastlægges ved udsendelse af en Doodle. 
 

9. Evt 
Parkeringsgener blev drøftet. Bestyrelsen kontakter P-vagt selskab (City Parkerings-
service) om muligheder for at få hjælp til at indføre parkeringsrestriktioner i 
foreningen, som det er sket i Valby ved Damhussøen. 
 
 
 

Jesper Munksgaard 
22. september 2023 


